

Rabies information

Monthly or weekly results of web literature searches (e.g. MEDLINE) on rabies and other infectious diseases can be obtained through the following homepage: <http://www.amedeo.com/medicine/rab.htm>. If you do not have access to the world wide web but would be interested in receiving once-monthly an e-mail with abstracts of most recent publications on rabies prevention and control in humans and animals, please e-mail to Bernd.Sebastian.Kamps@Amedeo.com. Please provide your e-mail address, name, country and city of residence.

Information sur la rage

Des résultats mensuels ou hebdomadaires de recherches par l'intermédiaire du web (par exemple MEDLINE) au sujet de la rage et d'autres maladies infectieuses sont disponibles à l'adresse suivante: <http://www.amedeo.com/medicine/rab.htm>. Si vous n'avez pas accès au web mais désirez recevoir une fois par mois un e-mail donnant des résumés des publications les plus récentes concernant la prévention et la lutte contre la rage chez les humains et les animaux, veuillez envoyer un e-mail à Bernd.Sebastian.Kamps@Amedeo.com. Prière d'indiquer votre adresse e-mail, votre nom, pays et lieu de résidence.

Health administrations are reminded that under the provisions of Article 3 of the International Health Regulations they should notify the Organization *within 24 hours* of being informed that the first case of a disease subject to the Regulations has occurred in their territory. The infected area should be notified within the subsequent 24 hours if not already communicated.

Il est rappelé aux administrations sanitaires qu'aux termes de l'article 3 du Règlement sanitaire international elles doivent adresser une notification à l'Organisation *dans les 24 heures*, dès qu'elles sont informées qu'un premier cas d'une maladie soumise au Règlement a été signalé dans une zone de leur ressort. Dans les 24 heures qui suivent, elles adressent notification de la zone infectée si elle n'a pas encore été communiquée.

我们的产品



大数据平台

国内宏观经济数据库

国际经济合作数据库

行业分析数据库

条约法规平台

国际条约数据库

国外法规数据库

即时信息平台

新闻媒体即时分析

社交媒体即时分析

云报告平台

国内研究报告

国际研究报告

预览已结束，完整报告链接和二维码如下：

https://www.yunbaogao.cn/report/index/report?reportId=5_30531

